

ANNEX C

No. 3313. CONVENTION PROVIDING A UNIFORM LAW FOR BILLS OF EXCHANGE AND PROMISSORY NOTES. SIGNED AT GENEVA, JUNE 7, 1930¹

No. 3316. CONVENTION PROVIDING A UNIFORM LAW FOR CHEQUES. SIGNED AT GENEVA, MARCH 19, 1931²

NOTIFICATIONS under articles 18 and 27, respectively, of annex II to each of the above-mentioned Conventions

Received on:

6 June 1977

FINLAND

(With effect from 4 September 1977.)

“... As from 1 April 1968, the Finnish laws giving effect to the uniform legislation introduced by the two Conventions were amended to provide that Saturdays throughout the year shall be assimilated to legal holidays. This communication should be considered as a notification made in accordance with the third paragraph of article I in each of the two Conventions.”

Registered by the Secretariat on 6 June 1977.

¹ League of Nations, *Treaty Series*, vol. CXLIII, p. 257; for subsequent actions published in the League of Nations, *Treaty Series*, see references in General Indexes Nos. 7 to 9 and for those published in the United Nations, *Treaty Series*, see references in Cumulative Indexes Nos. 2, 4 to 8, 10 and 11, as well as annex C in volumes 917, 993 and 1006.

² *Ibid.*, p. 355; for subsequent actions published in the League of Nations, *Treaty Series*, see references in General Indexes Nos. 7 to 9 and for those published in the United Nations, *Treaty Series*, see references in Cumulative Indexes Nos. 2, 4, 5 and 7 to 11, as well as annex C in volumes 917, 993 and 1006.

ANNEXE C

N° 3313. CONVENTION PORTANT LOI UNIFORME SUR LES LETTRES DE CHANGE ET BILLETS À ORDRE. SIGNÉE À GENÈVE, LE 7 JUIN 1930¹

N° 3316. CONVENTION PORTANT LOI UNIFORME SUR LES CHÈQUES. SIGNÉE À GENÈVE, LE 19 MARS 1931²

NOTIFICATIONS en vertu des articles 18 et 27 des annexes II de chacune des Conventions susmentionnées

Reçues le :

6 juin 1977

FINLANDE

(Avec effet au 4 septembre 1977.)

[TRADUCTION — TRANSLATION]

A compter du 1^{er} avril 1968, la législation finlandaise donnant effet aux lois uniformes instituées par les deux Conventions a été modifiée à l'effet d'assimiler les samedis aux jours fériés. La présente communication doit être considérée comme une notification faite conformément au troisième paragraphe de l'article premier de chacune des deux Conventions.

Enregistré par le Secrétariat le 6 juin 1977.

¹ Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. CXLIII, p. 257; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans les Index généraux nos 7 à 9 et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 2, 4 à 8, 10 et 11, ainsi que l'annexe C des volumes 917, 993 et 1006.

² *Ibid.*, p. 355; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans les Index généraux nos 7 à 9 et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 2, 4, 5 et 7 à 11, ainsi que l'annexe C des volumes 917, 993 et 1006.